
Dit is Vaughan Schlepp en hij bespeelt het klavecimbel 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Wanneer ben je begonnen met muziek maken? 
Eigenlijk voor mijn geboorte al: mijn ouders maakten veel muziek en dat heb ik dus heel vroeg 
meegekregen. Na mijn geboorte ben ik vroeg begonnen met lessen. Mijn eerste concertje in 
het openbaar speelde ik toen ik 5 jaar oud was. 
  
 

Waarom heb je voor dit instrument gekozen? 
Mijn ouders hadden een spinet (klein klavecimbeltje) en daar heb ik op gestudeerd, zelfs toen ik 
pianoles had, dus heb ik altijd een soort voorliefde gehad voor het klavecimbel. 
 
 

Wat vonden je ouders van het vele oefenen thuis? 
Dat hebben ze juist gestimuleerd. Soms moesten ze me zelfs daartoe zetten (omdat ik vele 
andere interesses had). 
 
 
Wat is het leukste wat je tot nu toe hebt gedaan met je muziek? 
Andere mensen kunnen laten horen hoe mooi de muziek is en ze laten voelen hoe heerlijk het 
is om te kunnen spelen. 
 
 
Wat zou je nog heel graag willen doen met je muziek? 
Steeds meer van hetzelfde!  


